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Vragen van de raad:

Op woensdag 9 juni 2021  om 21.13 uur kwam er bij Rijswijks-Belang een mail 
binnen over extra opvang in Coronatijd. 

Verstuurd namens wethouder Bentvelzen  (Beter voor Rijswijk), uitgezet naar 
de raad door de Griffier.

Een mail die bij onze fractie aardig rauw op ons dak viel. 

Dinsdag 8 juni tijdens Forum Samenleving( een dag voor de mail)  waren er 
namelijk géén mededelingen namens het college en of wethouder aan de raad.

In de mail, een dag na het Forum “ informeerde” de wethouder over
 een “besluit” dat was genomen door de gemeente Rijswijk / wethouder om 60 
opvang plekken te realiseren in Rijswijk voor daklozen/zwervers.

Niet zomaar een opvang, waarvan je zou uitgaan…. Maar een opvang in een 
HOTEL, daar waar maaltijden worden verzorgd en kunnen worden genuttigd in 
de hotelkamer volgens bijlage in de mail. Dit voor de duur van min 3 maanden  
(jun/jul/ aug)

De fractie van Rijswijks-Belang heeft de volgende vragen:

1: Vanaf wanneer lopen de gesprekken mbt het verzoek om daklozen/ zwervers  
te gaan opvangen in Rijswijk? Wanneer was de wethouder hiervan op de 
hoogte?

2: Waarom is de raad pas op 9 juni geïnformeerd over zo’n gevoelig 
onderwerp? Is de wethouder ambtelijk  geadviseerd om de raad niet te 
informeren ?



3: Zijn er door de wethouder / gemeente Rijswijk  andere ( versoberde) 
alternatieven onderzocht mbt het opvangen van daklozen/ zwervers? Zo nee, 
waarom niet?
Bv Ad Hoc locaties en of leegstaande huizen, gebouwen, scholen ( aanschaf/ 
huur porto/ portakabins, net als het ADO dorp) enz?

4:Wat is de samenstelling van deze 60 mensen? , hoeveel mannen, vrouwen, 
kinderen?

5:Waar komen deze mensen vandaan ?  Wat zijn de nationaliteiten?  
Deze vraag stel ik u  aangezien u praat in de bijlage over niet- rechtmatige 
verblijvende vreemdelingen en EU-migranten.

6: U geeft aan dat deze 60 personen geen zorg begeleiding nodig hebben en 
voldoende zelfstandig zijn om vrijwel probleemloos te verblijven in een 
hotelsetting, deze dit soms al meer dan een jaar doen.

Waarom dan 24/7 beveiliging van 3 man sterk?

6A Hoeveel incidenten waren in Hotels in DenHaag tijdens opvang van deze 
groep?

7:Met oprecht medeleven en rekening houdend met schrijnende gevallen, 
deelt u onze mening dat het opvangen van daklozen/ zwervers in hotels veel 
mensen een heel raar beeld geeft? 

Rijswijks-Belang
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